
• 12.05.2004 tarihînde WWF Doğal Hayatı Koruma
Derneğî'nîn düzenlediği Panelde Şubemiz adına
Yönetim Küirulu Üyesi Tahir*Nalbantçılar "Konya
Kentleşme Süreci ve Yer altı Suyuna Etkisi* konulu
sunum yaptı. Konuşmasında Konya'nın içme ve
kullanma suyu ihtiyacının %90'nından fazlasının
yeraltı suyundan pompajla karşılanmakta olduğu-
nu, mevcut şartlarda da Aftınapa barajında biriken-
den başka yüzey sularından yararlanma imkanı
bulunmadığını, bu nedenle de su île ilgili yerel ve
ulusal kurumların bir araya gelerek acilen akılcı bir
su yönetimi politikası üretmelerinin ve su kirlilrk-
lerîne karşı temiz su eldesi için bir yol haritasının
ortaya konulmasının kaçınılmaz olduğumu belirtti..

•® 19-22.05.2004 tarihleri arasında yaklaşık 85 kişi-
nin katıldığı "Jeoteknik Etüt Semineri" düzenlendi.

• 21.05.2004 tarihlinde emekli meslektaşlarımıza,
şubemize katkısı olanlara ve eski Yönetim Kurulu
Üyelerine plaket töreni yapıldı..

• 21.05.2004 tarihinde Odamızın Kuruluşunun 30.
yılı, düzenlenen Kokteyl ile kutlandı,

• Şubemizin danışmanlığında Selçuk üniversitesi
jeoloji Klubû tarafından yılda en az 2 kez çıkacak
olan "Yer Bilimi ve Tekniği* isimli derginin ilk
sayısı yayına girdi.

• 07,06.2004 tarihinde Meram Belediye Başkanı
Refik TUZCUOĞLU, Yönelim Kurulu üyeler i tara-
fından ziyaret edilerek, uygulanmakta olan imar
planı ile ilgili olarak yapılması gereken jeolojik,
ve jeoteknik hizmetler hakkında Meram Beledi-
yesinin talebi üzerine Şubemiz tarafından hazır-
lanan "Konya'nın Jeolojik Sorunları ve Öneriler
Raporu" takdim edildi. Raporda; Konya merkez
ilçelerinin Jeoloji Mühendisliği açısından Qenel
durumu, Konya zeminindeki birimlerin mühen-
dişlik jeolojisi özellikleri, Zemin ve jeoteknik Etüt
Raporlarının Uygulanması, gibi konularda ekler
yer aldı. Şube Başkanımız Tacettin Serî, Konya'nın

Deprem Haritasında her ne kadar 4. ve 5. derece
deprem bölgeleri içinde yer alıyor olsa da. Zümrüt
faciasında olduğu gibi, dışarıdan herhangi bîr etki
olmaksızın: kendiliğinden çökebilecek bir çok bina-
nın varilliği göz önünde bulundurularak Konya'nın
İmar Planına Esas Jeolojik ve Jeoteknik Etütlerinin
yapılması ve planlanan her türlü •yapılaşma, için
parsel bazında zemin etütlerinin yapılmasının
zorunluluk olduğunu belirtti.

• 08.06.2004 talihinde Selçuklu Belediye Başkamı
Adem ESEN, Yönetim Kurulu Üyeleri tarafından
ziyaret edilerek, Şubemiz tarafından hazırlanan
"Konya'mın jeolojik Sorunları ve Öneriler Raporu"
takdim edildi

• Konya Ticaret Odası yayını olan Yen« İpekyo- "
lu Dergisi'nin Haziran sayısında, "Niçin Kaynak
Suyu", "Zemin Sıvılaşması", "Konya Çöküntüsünün
Yapısal özelliği ve Depremselliği" ve "Sağlıklı
Kentleşme* başlıklı 4 makale yeır aldı.

• Konya Ticaret Odası tarafından talep edilen
"Su Kirliliği Taslak Yönetmeliğime dair Şüibemıizin
cevap ve önerileri belirtildi.



• 23.06.2004 tarihinde Mareşal Mustafa Kemal
İlköğretim Okulu Öğretmenlerine Yönetim Kurulu
Üyelerimiz tarafımdan "Depremi" Konulu seminer
sunyımy yapıldı.

• 25.06.2004 tarihînde Aksaray Belediye Konfe-
rans Salonunda "Aksaray'ın Depremselliğr Konfe-
rans« düzenlendi. Afet İşleri Genel Müdürlüğünde
görev yapan Odamız eski yönetim kurulu üyesi Dr.
Ramazan Demirtaş konferansta bir konuşma'yaptı.

• 25.06.2004 tarihînde Aksaray Belediye Başka-
. nı Nevzat PAHA makamında ziyaret edilerek.

Şubemiz tarafından hazırlanan '"Aksaray'ın jeolojik
Sorunları ve Öneriler Raporu" takdim edildi

• 25.06.2004 tarihinde Aksaray'daki üyelerimiz ille
toplantı yapıldı.

Şubemiz YŞnetlm Kurulu Üyesi Yrd. Doç Dr. Tahir
Nalbantçılar, Konya'da eski yöntemle kuyu suyu
kullanılan yaklaşık 600ı sitede suyun içerisinde kil,
silt ve kum boyutundaki malzemelerin çekildiği-
mi, kent merkezinde yer alan binalardan bîrinde
yapılan incelemelerde 25 yıllık kuyunun son 10 yıl
içerisinde yer altı suyu seviyesinin düşmesi nede-
niyle apartman sakinlerince kuyunun 30 metreden
100 metrelere ilkel yöntemlerle derinleştirildiğini
ve dalgıç poımıpa ile su çekildiğini gözlemledikle-
rini söyledi,. Diğer 600 sitede de durumun benzer
olduğunu belirten Nalbantçılar Konya'da mutlaka
su yönetim politikası oluşturulması gerektiğimi
ifade etti.

06.07.2004 tarihinde Karatay Belediye Başkanit-
ğı'na imar planı ile ilgili olarak yapılması gereken
jeolojik ve jeoteknik hizmetler hakkındaki yazı ve
elder gönderilmiştir.

09.07.2004 tarihinde Karaman Belediye Başkan-
iığı'na Karaman llî'nde uygulanmakta olan imar
planı ile ilgili olarak, yapılması gereken jeolojik ve
jeoteknik hizmetler hakkında şubemizin görüşleri
•yazısı ve ekler sunulmuştur.
09,07,2004 tarihinde Şubemiz Yönetim Kurulu
Üyelerimiz II Temsilcimiz ile birlikte Karaman Bele-
diye Başkan« ziyaret etliler. Aynı gün Karaman'daki
üyelerimiz ile bîr toplantı da yapıldı.

Esma TAŞPINAR Aksaray İl Temsilcisi olarak atandı.

65




